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Almu feminu nedoporučuju
Vložil Edin - 23/10/2010 10:22
_____________________________________

Jednou ze zakladatelek Almy je Monika Plocová a ta už v Almě femině není. Muselo jí to tam pěkně
otrávit, jak znám moniku, když se rozhodla odejít.Byla jsem u počátku, jak Almu začinala odborně
budovat. Monika byla jediným sluníčkem a motorem Almy. Skupiny teď vede Zuzana Skálová (ředitelka).
Skupiny s ředitelkou nikdy za moc 
nestály a jsou o ničem. Všechno má načtené z knih a nemá potuchy, jaký život má závislý.  Hodně nás
odešlo k Monice Plocové na nové působiště a radši si terapii platíme. Monika má novinky na svých
stránkách www.mplocova.estranky.cz. Almu už nedoporučuju.. E
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